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Проблеми, провокирани от отводнително съоръжение -  канал, намиращ, се 
на север от квартали № 4,11, 11 А, и 15 в регулацията на с. Леденик

Уважаеми г-н Панов,

От пролетта на миналата година до мен и колегите ми от групата на 
„Демократична България -  Обединение“ постъпват сигнали за течаща вода 
по четвъртокласен път 1-4, водещ към депото за строителни отпадъци и 
част село Леденик. Според местните хора тази вода идва от отводнително 
съоръжение, което се намира северно от регулационните граници на 
селото.
За същия проблем кметът на населеното място г-н Антон Кръстев запозна 

Общинския съвет в писмен вид, а въпросът беше разгледан в ПК по 
устройство на територията и общинска собственост през месец октомври

От новопостъпилите сигнали от местните жители разбираме, че въпросът 
не само не е решен, но дори напротив -  той се задълбочава. През дните, 
когато температурите са отрицателни се образува лед с дебелина до 25 
сантиметра. Водата не спира да тече седмици след като не е валял дъжд и е 
предпоставка за сериозен инцидент. Освен това тя разрушава улиците и 
влиза в домовете на хората.

2021 г.

Затова чрез тях Ви отправям следните въпроси, на които моля да 
отговорите в писмен и устен вариант:



1. Какви са причините, поради които по улиците в тази част на село 
Леденик тече вода?

2. Чия собственост е съоръжението, което най-вероятно провокира тези 
проблеми?

3. В какво състояние е това съоръжение?
4. Какви мерки е предприела община Велико Търново за решаване на 

проблема от пролетта на миналата година до днес?
5. Кога очаквате проблемът да бъде окончателно решен и водата да 

спре да тече през голяма част от селото?

15.02.2022 г. С уважение:

Гр. Велико Търново Ел. Чамуркова


